
 
 

  
 

   
 
  
  
 

 
 
 

 

 

CHYTRÉ LAMPY JSOU V PROVOZU 
 Vážení občané, první měsíc roku 2020 je za námi. Podařilo se nám nyní dokončit 

instalaci tzv. chytrých lamp v naší obci a doufejme také vyladit jejich funkčnost. 
Protože jsme jedna z prvních menších obcí v Česku, které tímto zařízením disponují, 
zúčastnili jsme se s panem místostarostou Petrem Dytrychem setkání se zástupci 
z Ministerstva životního prostředí, Ministerstva průmyslu a obchodu, Středočeského 
kraje a Středočeského inovačního centra, abychom jim sdělili naše zkušennosti. 

Je mi potěšením předat také pozvání pečeckých myslivců na myslivecký ples, 
který se uskuteční 8. února, nebo pozvánku na karetní turnaj v pokeru v milčickém 
hostinci 22. února. 7. března se pak můžete těšit na karneval pro děti i dospělé. Více 
informací najdete v rubrice Pozvánky. 

Přeji pohodové zimní dny a dobrou zábavu! 

  
 
 

 

 

UDÁLOSTI V MILČICÍCH 
Na své si přišli milovníci ping-pongu, kteří 

se 28. prosince 2019 utkali u 3 stolů ve 3 
skupinách během turnaje v milčickém 
hostinci. Podle informací od paní hostinské 
Petry Sedláčkové, pořadatelky akce, se zde 
sešlo bezmála 30 hráčů různých věkových 
kategorií. Utkali se o ceny v podobě 
trofejních pohárů a dárkových balení 
Postřižinského piva.  

 Další turnaj v místním hostinci, který se 
uskutečnil tentokrát 25. ledna od 14:00 hodin, 
ocenili především dospělí hráči karetní hry 
„prší“. Sešlo se zde celkem 19 dospělých 
hráček i hráčů z Milčic a okolí, kteří se utkali 
opět o 3 poháry, medaile a pěkné ceny od 
sponzora akce – Postřižinského pivovaru. Za 
fotografií vítězné trojice hráčů děkujeme 
paní Petře Sedláčkové.  

ČERVENEC 2015 

ÚNOR 2020   
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ODSTÁVKA ELEKTŘINY 
 

Jménem ČEZ Distribuce, a.s. informujeme občany o přerušení dodávky elektřiny, která 
je plánována na 4. a 20. února 2020 od 7:00 do 15:00 hodin. Přerušení bude provedeno 
pouze v nezbytně nutném rozsahu, a to z důvodu prací spojených se zajištěním 
bezpečného a spolehlivého provozu distribuční sítě. 

Děkujeme za pochopení! 
ČEZ Distribuce, a. s. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prodloužení souhlasu zařazení obce do MAS Podlipansko 
Byla předložena žádost o prodloužení zařazení obce do MAS Podlipansko  

na období 2021–2027. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 

Usnesením bylo prodloužení na roky 2021-2027 schváleno. 
 

Žádost o finanční příspěvek 
Byla předložena žádost Fokus Vysočina o finanční příspěvek ve výši 8.714, - Kč za 

poskytování zdravotních a sociálních služeb pro občana Milčic. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 

Usnesením byl finanční příspěvek schválen. 
 

Nabídka na administraci projektu od API Kolín 
Byla předložena ke schválení nabídka na podání žádosti, administraci projektu a 

organizaci VŘ v úrovni zakázka malého rozsahu / podlimitní řízení – Obnova vodní tůně 
v tomto rozsahu: 

Žádost o podporu 27.000, - Kč, administrace projektu 39.000, - Kč,  
VŘ/ZŘ 18.500,-/28.000,- Kč, viz nabídka ze dne 20.1.2020 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 
Usnesením bylo doporučeno schválení až po předložení konkurenční nabídky. 

 
Nákup štěpkovače 

Pro potřeby obce bude zakoupen štěpkovač v ceně 26 tis. Kč od firmy VARI 
z důvodu návaznosti na ostatní vlastněnou techniku. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 
Usnesením byl nákup schválen. 

 
Žádost o finanční příspěvek 

Byla předložena žádost spolků SSK Milčice a Myslivců o dotace pro rok 2020: 
SSK 10tis. Kč, Myslivci 5tis. Kč. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 
Usnesením byly finanční příspěvky schváleny. 

 
Směrnice pro vnitřní kontrolu 

Bylo provedeno seznámení s novou směrnicí pro vnitřní kontroly v rámci OU. Směrnice 
bude schvalována na příštím zasedání. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 
Usnesením byl návrh vzat na vědomí. 

 
 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 20.1.2020 
Přítomni: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, pí. Weissová, p. Černý, p. Král, p. Čechrák 

 

 

 
 

 

 
 

STRANA 3 
 



 
 

 
 
 

VÝVOJ ODPADOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ 

 
 
 

 
 
 
 

Každý určitě zaslechl, že se v legislativě chystají zásadní změny – zákaz skládkování a 
výstavba centrální spalovny pro Středočeský kraj ve městě Mělník. Původně měl být zákaz 
skládkování platný od roku 2024, ale vzhledem k dlouhé přípravě legislativy došlo k posunutí 
termínu na rok 2030. (EU má nastaven rok 2035)  

Do tohoto roku dojde k rapidnímu nárůstu základního poplatku za uložení tuny na skládce 
(nyní je 500,- Kč základní poplatek + 590,- Kč poplatek skládce za uložení odpadu). V roce 2029 
by poplatek měl být až na částce 1 850,- Kč (+samotné uložení odpadu na skládce). Pro obce 
budou zákonem dána nová pravidla o kvalitě třídění na jejich území a od toho se odvíjející cena 
za skládkování odpadů. Tento systém by měl začít platit velice brzy a patrně bude již vycházet 
z evidence odpadů obcí a měst z roku 2019 (na základě evidence z předchozích let se stanoví 
pro každou obec výše „skládkovacího“ poplatku). Čím méně odpadů jdoucích na skládky budou 
občané produkovat, tím pro obce budou změny únosnější. 

Provozovatelé skládek se musí již nyní vyrovnávat s novými pravidly. Konkrétně nyní například 
skládka Radim omezuje své kapacity příjmu odpadů tak, aby si zvládla zajistit dostatečný prostor 
kapacit až do roku 2030 a zároveň výrazně navyšuje cenu. Nové rozšíření skládky již nikdo nepovolí, 
tedy jde z jejich strany o logický krok. Prakticky dojde k většímu nárůstu cen za ukládání odpadů. 

Třídění odpadů je třeba rozvíjet i přes negativní situaci na trhu s druhotnými surovinami. Do 
postupné recese nyní míří i obchod s papírovým odpadem. Některé firmy si již nechávají za příjem 
papírových odpadů platit, stejně tak, jak je již zvykem u plastů. Situace není dobrá a nelze říct, jak 
dlouho bude trvat, avšak je mylné tvrzení, že nemá smysl třídit! Na závěr nutno podotknout, že 
pouze poctivé třídění odpadu je cesta k udržitelnému vývoji nákladů do dalších let – a to hlavně 
díky spolupráci s vámi občany!  

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

DĚKUJEME, ŽE POCTIVĚ TŘÍDÍTE.  
MÁ TO SMYSL EKOLOGICKÝ I EKONOMICKÝ! 
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Vážení občané, rádi bychom vás informovali o vývoji v odpadovém hospodářství 
v České republice a jeho vlivu na ekonomiku nejen naší obce. V ČR i EU se v této oblasti dějí 
velké změny, které se dotknout nás všech, a se kterými vás nyní chceme seznámit na základě 
informací od paní Sobotkové z firmy Nykos, a.s., která nám zajišťuje svozy odpadů. 

 

A CO MUSÍME NYNÍ SPOLEČNĚ UDĚLAT? 

 Nepolevit v třídění odpadů a rozmyslet si ještě více, co vyhodíme do popelnice na SKO. 
 Pokud chceme dále snížit množství směsného komunálního odpadu a nákladů z toho 

plynoucích, musí se ještě více třídit BIO odpad v každé domácnosti, a to zejména v kuchyni, 
nejen na zahradě! Komunální odpad bývá také často plný sutí, které zbytečně zvyšují jeho 
hmotnost. Sutě a stavební odpady lze recyklovat a je zde nutné využít mobilních kontejnerů. 

 Systém třídění plastů, papíru, skla, kovu, olejů, textilu a elektra se v současné době ukazuje 
jako velice efektivní, díky němu můžeme získat slevu na skládkách do příštích let. 

 

 
 

 

 
 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Vážení, 
dovolte mi Vás pozvat jménem MS Pečky na tradiční myslivecký ples, který se 

koná 8.2.2020, tentokrát v obecním sále Tatce. Připravili jsme jako vždy bohatou 
zvěřinou i věcnou tombolu. K tanci a poslechu hraje kapela Bumerang. Pro všechny je 
zajištěn svoz a dovoz autobusovou dopravou – časy a podrobnosti viz. plakát. 
Doporučuji zajištění rezervace stolů předem, o ples je velký zájem a stoly na sále bývají 
rychle pryč – prodej lístků bude zahájen od soboty 18.1.2020.  

 
 

za MS Pečky 
 Vladimír Čechrák ml. 
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